
 

 

 

Z Á P I S 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 21. 12. 2017 
  

Dne 21. 12. 2017 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:00 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk 

Pešek, Josef Terla,  

  

Omluveni:                Roman Krček, Michal Mendel, Ing. Edmund Janisch – do 15:30 hodin, 

Mgr. Jiří Frühauf – od 15:40 hod., Vladimír Ledl – od 16:10 hod.  

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  Mgr. Jiří Klsák – náměstek primátora 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

 

 

Program jednání: 

 

Program jednání:     

1.  Schválení programu 

2.  Schválení zápisu z předchozího jednání 

3.  Žádosti o dotace na rok 2018 

4.  Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Ing. Jan Vanke. 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk 

Pešek, Josef Terla  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk 

Pešek, Josef Terla  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2018 

 

V 15:30 se dostavil Ing. Edmund Janisch. 

 

 Tajemnice komise informovala členy komise o tom, že odbor KŠT obdržel na rok 

2018 celkem 108 žádostí o poskytnutí dotace. Soupis žádostí obdržel každý člen e-

mailem.  

 Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o aktuálním stavu finančních 

prostředků, které budou rozdělovány pro oblast sportu a tělovýchovy: 

 zastupitelstvo města na svém jednání dne 19. 12. 2017 v rámci schvalování 

rozpočtu schválilo také položku „Granty“(což je rezerva komise STv) ve výši 

4.100.000,- Kč; 

 zastupitelstvo města na svém jednání v lednu 2018 bude zabývat převodem 

finančních prostředků z „hazardu“ do rezervy komise STv; 

 v rámci rozpočtu byly schváleny také dotace pro některé subjekty (tzv. povinné 

granty) a jedná se o : 

 KV Arenu, s.r.o. – provozní náklady 

 HC Energii, s.r.o. – provoz a služby mládežnického hokeje a nájem 

ledu a šaten za mládežnické týmy 

 Nadaci města Karlovy Vary – podpora sportovních a kulturních aktivit 

 FC Slavii Karlovy Vary a.s.- podpora mládežnických družstev 

 Spolek BK Lokomotivu – podpora mládežnických družstev 

 SKV Sharks  - provozní náklady  

 SK KONTAKT – provozní náklady 

 Asociaci Záchranný kruh – provoz centra Zdraví a bezpečí. 

 

Komise STv bere na vědomí soupis žádostí o poskytnutí dotací na rok 2018 a poskytnuté 

informace týkající se rozpočtu na rok 2018. 

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk 

Pešek, Ing. Edmund Janisch, Josef Terla  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato 
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4. Různé 

 

 Jitka Peřina informovala o tom, že přípravy na „Ples sportovců“ probíhají.  

 Mgr. Ing. Jan Vanke se dotázal na postup pro vytvoření Koncepce sportu a sportovišť, 

která má být zpracována do 30. 6. 2018. 

 Ing. Bc. František Škaryd k tomuto tématu sdělil, že koncepcí se  bude zabývat 

odbor strategií a dotací magistrátu města, který její zpracování zadá externí firmě; 

 Jitka Peřina sdělila, že Sportovní unie Karlovarska může poskytnout firmě, která 

budu koncepci zpracovávat informace týkající se sportovních organizací, které má 

ve své evidenci; 

 členové komise také nabízejí svou součinnost při vytváření této koncepce.  

 Problematika dotací, jejich vyúčtování a zastupitelnosti na odboru KŠT: 

 Mgr. Jiří Klsák sdělil, že navýšení zaměstnanců na odboru v současné době není 

možné. Odbor funguje ve složení schváleném organizačním řádem MM.  

 Ing. Bc. František Škaryd sdělil, že plná zastupitelnost každého jednotlivého 

úředníka není možná, neboť vytvořením takových pracovních pozic, by se výrazně 

navýšil počet pracovníků MM. Dále sdělil, že odbor má dva pracovníky zabývající 

se agendou dotací a to pro oblast tělovýchovy a sportu a kultury. V případě nutnosti 

se mohou tito úředníci navzájem zastupovat, neboť dotační proces, se řídí Zásadami 

pro poskytování dotace z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary (dále jen 

„Zásady“), který má všeobecnou část a tuto znají oba úředníci. Specifika 

jednotlivých podporovaných oblastí ošetřují přílohy těchto zásad. V případě 

krátkodobého zástupu lze tedy agendu zpracovat za pomoci zásad a jejich příloh. 

V případě dlouhodobého zástupu by se tato situace musela řešit např. zástupem na 

dohodu o provedení práce, toto však po dohodě a se souhlasem tajemníka MM.  

Problematika termínů vyúčtování dotací: 

 K termínům pro vyúčtování dotací Ing. Bc. Škaryd sděluje, že tyto jsou dané 

zásadami:  

 nebylo-li kompetentním orgánem rozhodnuto jinak je příjemce dotace povinen 

vyúčtovat dotaci nejpozději do 30. listopadu téhož roku, na který byla dotace 

poskytnuta – toto ustanovení lze použít pro dotace poskytnuté na projekty, 

kdy může být navržen termín pro vyúčtování dotací poskytnutých na akce tak, 

že akci bude příjemce povinen vyúčtovat např. do 3 měsíců od jejího 

uskutečnění – tímto opatřením, by se snížil počet dotací, které mají termín 

vyúčtování do 30.11.;  

  komise STv může nadále pracovat na návrzích úprav zásad, tyto budou 

následně předloženy k projednání v rámci úprav těchto zásad. 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 1. 2. 2018 od 15:00 hod v zasedací místnosti v 5. patře 

budovy Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21 

 

 

Dne: 22. 12. 2017 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise        __________________

        

 

            

                                __________________ 

 

                                                             Mgr. Ing. Jan Vanke

                     předseda komise 


